



2022-2023 家長教師會 15 周年標誌(logo)設計比賽
2022-2023 PTA 15th Anniversary Logo Design Competition
得獎作品
Award-winning Designs

親愛的家長：
Dear Parents,

2022-2023 家長教師會 15 周年標誌(logo)設計比賽已於 2022 年 6 月 17 日截止，中小學合共有 61 位學生提交參賽作品，參加人數歷年之冠，感謝學生踴躍參加和支持家長教師會是次設計比賽。評審委員會按照評分準則評估學生作品最終得分，得獎作品如下：

Thank you for your participation in the 2022-2023 PTA 15th Anniversary Logo Design Competition, which was concluded on June 17, 2022. A total of 61 entries were received from the Secondary and Primary Divisions, reaching a record high in recent years. All the submissions were assessed by a panel of judges and here are the results of the award-winning designs:

小學組(1-6 年級) Primary Group (G1-6)	書券 Book Voucher	得獎作品 Award-winning Designs
冠軍作品 First Prize ps038_3A6 *全校總冠軍* School Champion	\$400	



亞軍作品 Second Prize ps047_1A25	\$200	
季軍作品 Third Prize ps036_2A27	\$100	
優異作品 Honourable Mentions ps001_2C23 ps005_5D6 ps009_2D20 ps010_3E32 ps012_5E32 ps045_4C2 ps048_4D15 ps049_4C16	\$50	



中學組(7-11 年級) Secondary Group (G7-11)	書券 Book Voucher	得獎作品 Award-winning Designs
冠軍作品 First Prize ss005_7A34	\$400	
亞軍作品 Second Prize ss004_7E7	\$200	
季軍作品 Third Prize ss007_8E18	\$100	



優異作品 Honourable Mentions ss001_8D2 ss002_7A3 ss003_8D9 ss006_8D3	\$50	
---	------	--

** 頒發獎項日期稍後公布

** The award presentation date will be announced in due course.

如有任何查詢，請於辦公時間內透過iMail與楊楠老師(小學)聯絡或致電2637 2270 與陳佩柔老師(中學)聯絡。

If you have any enquiries, please contact Ms. Yeung Nam (Primary Division) through iMail, or Ms. Chan Pui Yau (Secondary Division) at 2637 2270 during office hours.

第 15 屆家長教師會謹啓
2022 年 7 月 29 日